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Az őszi hangulatú, tartós eső 
már a nyitónapon is módosí-
totta a menetrendet, a Szarvasi 
Rezesbanda és a gyomaendrődi 
Színfolt Mazsorett Csoport nem 
a Fő téren, hanem a Kossuth té-

ren, a fesztiválsátor védelmé-
ben próbálta csalogatni a kö-
zönséget. Meg is telt a megynitó 
időpontjára a sátor. A Szarvasi 
Muslincák Férfi kar műsora ke-
retezte a megynyitóbeszédeket, 

Emlékezetes lesz a tienharmadik
A XIII. Szilvanap biztosan emlékezetes lesz a szarvasiaknak. 
Nem csak azért, mert az eddigi legtöbb és legsokoldalúbb 
programot felvonultató, nem csak azért, mert egy kivétellel 
valamennyi testvérváros képviseltette magát, hanem sajnos 
azért is, mert ennyire mostoha időjárási körülmények eddig 
még soha nem voltak.

melyekből jócskán jutott. Min-
denek előtt Babák Mihály pol-
gármester bíztatott minden-
kit az önfeledt szórakozásra és 
ünneplésre. Csasztvan András, 
a rendező műbelődési központ 
igazgatója a temérdek gom-
bócra, lekvárra, pálinkára és a 
programokra hívta fel a közön-
ség fi gyelmét. Hetényi István, 
az önkormányzat Turisztikai 
Bizottságának elnöke a szerve-
zők és rendezők, valamint segí-

tőik munkáját dicsérte, Földesi 
Zoltán, az önkormányzat Mű-
velődési Bizottságának elnöke 
pedig a Szarvason ilyentájt ta-
pasztalható szíveslátásra hívta 
fel a fi gyelmet, míg Tolnai Pé-
ter, a megyei önkormányzat al-
elnöke leszögezte, hogy a mos-
toha idő dacára minden adott 
ahhoz, hogy az emberek – ha 
akarják – jól érezzék magukat. 
Kohut Andrásné a társrendezővé

(folytatás a 3. oldalon)

A magyar amatőr labdarúgás 
jövőjét vesézték ki azon a múlt 
pénteki eseményen, amelyet 

Dankó Béla, a Békés Megyei 
Labdarúgó Szövetség elnöke, 
az MLSZ elnökségi tagja szer-

vezett Kondorosra. Az egész 
délutánt kitöltő értekezleten a 
Magyar Labdarúgó Szövetség 
teljes vezérkara mellett termé-
szetesen valamennyi megyei 
szövetség is a legmagasabb 
szinten képviseltette magát.

Dr. Csányi Sándor, a Magyar 
Labdarúgó Szövetség július-
ban megválasztott elnöke elő-
adásában szót ejtett a megyei 
labdarúgó szövetségek struk-
turális átalakításáról. Ez egy-
felől gazdasági, másrészt sze-
mélyi változásokkal jár majd, 
jelenleg zajlik az előkészítő 
munka annak érdekében, hogy 
az átállás zökkenőmentes le-
hessen január elsején.

Az amatőr labdarúgás fel-
emelkedését eredményező ösz-

szejövetelen dr. Vági Márton, 
az MLSZ főtitkára és Berzi 
Sándor, alelnök is szót kapott, 
később pedig a résztvevők kü-
lönböző szekciókban tanács-
koztak. Gertner Zoltán gazda-
sági igazgató és Csiki Károly 
tolmácsolásában terítékre ke-
rültek az EKHO alkalmazási 
lehetőségei, Kovács Szilvesz-
ter, a Magyar Gyermek Labda-
rúgó Szövetség elnöke pedig az 
utánpótlás jelenlegi helyzetét 
ecsetelte.  

A résztvevők szempontjából 
érdekes témát jelentett az isko-
lai és gyermek labdarúgás kér-
désköre, mivel a tavalyi egye-
sületi, iskolai és óvodai prog-
ramban résztvevő szakembe-
rek gyakorlatilag társadalmi 
munkában végezték feladatu-
kat. Elhangzott az ígéret, hogy 

(folytatás a 16. oldalon)
Az MLSZ vezérkara kiterítette az amatőr labdarúgás felemel-

kedését szolgáló kártyáit

Színt vallott az MLSZ új vezetése


